
Lundbjörkens Samfällighetsförenings Årsmöte. Protokoll 
2023-05-18 

Närvarande styrelse: 
Anders Eriksson   Ordf. 
Ingrid Liss              Vice ordf. 
Kerstin Eriksson    Kassör 
Caroline Lindberg Sekr. 
Jörgen Gröhn        Ledamot 
Daniel Soors          Ledamot 
Stig Sjöns               Ledamot 

Plats: 
Majstångsplatsen i Lundbjörken. 
Lördagen den 18/5-23 
Kl.10 
Justeringsmän: 
Ulf Pålsson 
Heike Erkers 

Smtr: 
1-2023 

§1 
Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet och hälsade alla närvarande 
välkomna. 
§2 
Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
§3 
Årsmötet beslutade att kallelsen till mötet skett helt i sin ordning. 
§4 
Närvarolistan där 42 fastigheter representerades fastställdes som röstlängd. 
§5 
Anders Eriksson valdes till ordförande för mötet. 
§6 
Caroline Lindberg valdes till sekreterare för mötet. 
§7 
Heike Erkers och Ulf Pålsson valdes till justerare för mötet. 
§8 
8.1 
Verksamhetsberättelsen för 2022 delades ut och lästes upp. 
8.2 
Kerstin Eriksson, kassör,redovisade kassabehållningen enligt följande: 
Fäbodlaget:                                   162 608:- 
Samfälligheten:                            79 978:- 
Göran Johanssons minnesfond:15 340:- 
8.3 
Revisionsrapporten med revisorernas förslag till mötet att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för 2022 års verksamhet lästes upp av Anders  Eriksson. 
§9 
Årsmötet beslutade att 
-godkänna verksamhetsberättelsen för 2022. 
-godkänna kassarapporten för 2022. 
-bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 
§10 
Årsmötet beslutade att: 
 -arvodet som fördelas inom styrelsen höjs från 7000:- till 8500:- och 300:- 
vardera till revisorena. 
§11 
Förslag till budget med kostnader på 359 700:- och intäkter på 180 900:- 
delades ut.I kostnaderna ingår vägunderhåll med 210 000:- samt förråd 
 100 000:-.I intäkterna ingår bidrag från trafikverket med 26 000:- 
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Årsmötet beslutade att 
-godkänna styrelsens förslag till utdebitering 2023/2024. 
-godkänna styrelsens förslag till budget 2023. 
§12 
Årsmötet beslutade att utse 
-Anders Eriksson till ordförande för ett år. 
-Kerstin Eriksson till kassör för 2 år. 
-Stig Sjöns till ledamot för 1 år. 
-Per Anders Nygård(nyval) till ledamot för 2 år.(efterträdare efter Jörgen 
Gröhn) 
-Ulf Pålsson(nyval) till suppleant för 1 år. 
Årsmötet beslutade att utse 
-Marie Johansson Grop och Per Wennman till revisorer för 1 år. 
Årsmötet beslutade att utse  
-Anders Nehrman(sammankallande),Helena Bergman och Johan Dicksved till 
valberedning för 1 år. 
§13 
Årsmötet beslutade att utse nedanstående personer i de olika kommittéerna: 
Brunnar:                        Röjning:                                    Bygg: 
Irene Ersson                                 Klas Nehrman                                            Kjell Carlsson 
Klas Lundgren                              Anders Nehrman                                       Daniel Soors 
Nils-Erik Arons                             Diana Fagerström                                
Karin Britts Arons         
Kristina Andersson 
Sven-Erik Ehlis 
 

Strand:                          Komidsommar.                         Kulturkommitté: 
Annkristin Stenhols                   Ingrid Liss                                                      Thomas Fagerholm 
Thomas Fagerholm                   Helena Bergman 
Marie Nygårds Kers                   Gabrielle Wikmans 
Peo Hanses                                 Kristina Fagerholm 
Sofi Nyman 
 

Valberedning: 
Anders Nehrman 
Helena Bergman 
Johan Dicksved 
 

Vi gläds åt att en ny kommitté uppstår.Det är Thomas Fagerholm som kommer 
med idèn.Det är viktigt att såväl gamla som nya fastighetsägare får veta och 
lära sig mer om fäbodens historia.Thomas efterlyser bilder och information 
som kanske någon har.Detta kommer vi att kunna beskåda och läsa om i den 
”gamla telefonkiosken”. 
§14 
Vassröjning 
-årsmötet beslutar att vassen i badviken Arhol ska röjas. 
För information: 
-Ett beslut från länsstyrelsen och fiskevårdsföreningen behövs. 
-Sista gången en vassröjning ägde rum i viken var på 90-talet. 
§15 
Årsmötet beslutade att 
-komidsommar firas den 1/7(mer info kommer) 
-EV:loppis 7/7(vi gör en intressekoll) 
-röjdag med efterföljande röjfest planeras till den 15/7 
-fäbodgudstjänsten äger rum den 16/7,kl. 16 
-arbetsdag den 16/9 
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§17 
17.1 
-Ingrid Liss efterlyser mailadresser till alla,det fattas fortfarande många.Detta 
för att underlätta vid utskick av div information. 
17.2 
-en fråga om trädgårdsavfall kommer upp.Vi måste slänga vårt 
trädgårdavfall/grenar mm på rätt ställe.”TÄNK TILL ”när ni kommer till 
”tippen”. 
17.3 
-gräsklippning på allmänna ytor.Styrelsen tar kontakt med Siljansnäsresursen 
och kollar om dom kan klippa och vad kostnaden blir. 
17.4 
Årsmötet utsåg Daniel Soors till ny flaggansvarig efter att Gunilla Tägt avgått. 
§18 
Anders meddelar att styrelseprotokollet kommer att finnas tillgängligt på 
anslagstavlan,hemsidan och hos sekreteraren(Björkgattu 4). 
§19 
Ordförande Anders tackade de närvarande  för visat intresse och avslutade 
mötet. 
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